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УВОД 

 

 

Полазне основе Извештаја о раду директора су надлежности и одговорности директора 

школе, прописане у члану 126. Закона о основама система образовања и васпитања („Сл. 

гласник РС“ број 88/2017, 27/2018 – др. закони и, 6/2020, 129/2021 и 92/2023) и Закона о 

основном образовању и васпитању („Сл. гласник РС“ број 55/2013, 101/2017, 10/2019, 27/2018 

– др. закони 129/2021 и 92/2023), Статута ОШ "Боривоје Ж. Милојевић“ и други Подзаконски 

акти, као и Годишњи  план  рада школе за 2023/2024. школску годину, посебно глобални и 

оперативни План и програм рада директора школе, Правилник о посебном програму 

образовања и васпитања, као и План реализације наставе у случају непосредне ратне 

опасности, ратног стања, ванредног стања или других ванредних ситуација и околности за 

основну школу. 

 

Током школске 2023/2024. године рад директора школе био је усмерен на: 

  

-Планирање, организовање и контрола рада установе  

- Руковођење васпитно-образовним процесом у школи 

 -Организацију рада органа школе и сарадња са органом управљања 

 -Коришћење финансијских средстава 

  -Сарадњу са институцијама и организацијама 

 

 Све активности су реализоване на нивоу одличне и конструктивне сарадње са запосленима 

школе.  

 

 Поред наведених редовних послова велики број активности био је усмерен на: 

 

1. обезбеђењу бољих услова за рад 

2. подстицању вишег нивоа квалитета наставе  

3. квалитетнијој сарадњи са ученицима, наставницима и родитељима 

4. успостављању квалитетне сарадње са екстерним окружењем 

5. маркетингу школе – промотивне активности 

6. омогућавању стручног усавршавања наставника 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

       



 

    

     

1. ПЛАНИРАЊЕ И ПРОГРАМИРАЊЕ РАДА ШКОЛЕ 

 

  

У току школске 2023/24. године остварено је следеће: 

Организован је рад школе:  

 На самом почетку школске године одржане су седнице Наставничког већа, стручних већа, 

Школског одбора и Савета родитеља за чијег председника је ове школске године изабран 

Марија Ђорђевић. 

 Сви наставници на време су добили задужења, урађени су и програми редовне наставе, 

допунске, додатне, слободних активности, ДКР-а, изборних програма. 

 Извршена је подела предмета на наставнике и разредна старешинства. 

 Извршена је подела задужења ваннаставних и других активности на наставнике и стручне 

службе 

 На седници Школског одбора одржаној 11.09.2023. године усвојен је Годишњи план рада 

школе за 2023/2024. Годину као и Извештај о раду и резултатима рада школе за 2022/23. 

годину и Извештај о раду директора у протеклој школској години.  

Директор је учествовао и руководио израдом Годишњег плана рада школе за школску 

2023/2024. годину, који је представљен Наставничком већу и усвојен на састанку Школског 

одбора 11.09.2023. године.  

 

   Током првог полугодишта ове школске 2023/2024. године реализовани су задаци 

предвиђени Годишњим планом рада школе и Школским програмом. Према подацима из 

електронског дневника и извештаја сви часови у току ове школске године су у потпуности 

релизовани.  

 

    У циљу успешне реализације задатака из Годишњег плана и програма рада школе, 

праћење реализације се обављало плански и систематично, преко свих елемената датих 

Годишњим планом рада. 

 

    Подаци о условима рада Школе и материјално-техничкој опремљености детаљније ће 

бити изнети у Годишњем извештају о раду и резултатима школе за прво полугодиште школске 

2023/2024. годину. 

                             

             Унапређивање и координација рада школе, праћење и унапређивање функционисања 

наставе, правовремено ангажовање замена одсутних радника, увид у дежурства наставника у 

циљу појачане безбедности ученика, били су саставни део свакодневних послова.     

       

Као члан Тима за самовредновање рада школе, директор је учествовао у раду и пратио 

рад чланова Тима. Тим за самовредновање је о активностима и раду за прво полугодиште ове  



школске године сачинио извештај који је саставни део Извештаја о раду и резултатима рада 

школе за прво полугодиште школске 2023/24. Године. 

 

У раду Стручног актива за школско развојно планирање, директор школе је активно 

учествовао. Евалуацијом, на основу утврђених критеријума успеха у остваривању 

постављених циљева и задатака, утврђено је да се Развојни план реализује по предвиђеној 

динамици. Пре четири године усвојен је нов Развојни план ОШ „Боривоје Ж. Милојевић“ за 

период од 2019. до 2024. Године.  

     

            У оквиру педагошко-инструктивног увида, надзора и саветодавног рада, у циљу 

унапређивања рада и усавршавања наставника и стручних сарадника, директор је посећивао 

редовне часове. У току првог полугодишта ове школске године директор је посетио два часа. 

После посете часовима директор је обављао консултативне разговоре са наставницима. 

 

Овај рад огледао се кроз: помоћ наставницима на припремању образовно-васпитног 

рада (измене у наставном плану и програму, упутства за попуњавање дневника и матичних 

књига, измене у наставним програмима...). 

 

Такође, постојала је сарадња са родитељима и ученицима у вези проблема или 

потешкоћа везаних за наставу и дисциплину. Сарадња се посебно огледала у укључивању 

родитеља у приближавању начина рада са ученицима, специфичностима у стицању знања, 

информисању. 

  

  У сарадњи са помоћником директора и стручним сарадницима остваривао је 

перманентан увид у дневне припреме наставника за час, њихове месечне и годишње планове 

рада, као и увид у вођење педагошке документације. На крају првог полугодишта ове школске 

године сви дневници рада и матичне књиге су прегледани и евентуални пропусти су 

достављени разредним старешинама, како би се правовремено отклонили. 

 

Стручно усавршавање наставника и стручних сарадника директор је планирао у складу 

са потребама школе и правилима о сталном стручном усавршавању и стицању звања.  

 

Током првог полугодишта ове школске године у школи је организован један групни 

семинара за учитеље, наставнике, стручне сараднике и директора школе.  

Учитељице Данка Пајић и Весна Лазаревић организовале су семинар „Разноврсна 

настава-бољи резултати“. Семинар је реализован уживо у школи и укупно тридесет 

наставника и учитеља је завршило ову обуку.  

Наша школа је од прошле школске године у Пројекту „Унапређени равноправни 

приступ и завршавање предуниверзитетског образовања за децу којој је потребна додатна 

образовна подршка“ (скраћени назив „Учимо сви заједно). Овај пројекат спроводи 

Министарство просвете, науке и технолошког развоја и Уницеф уз подршку Европске уније. 

Током првог полугодишта ове школске године у оквиру наведеног пројекта реализована је 

активност Учимо сви заједно - квалитетно образовање за сву децу- Модул 2. Укупно 29 

полазника (учитељи, наставници и стручни сарадници) су успешно завршили ову активност.  



Приметна је тенденција Министарства просвете да се све више стручно усавршавање 

реализује коришћењем информационих технологија, тако да су се наши учитељи и наставници 

пријавили на различите вебинаре и онлајн семинаре које организују издавачке куће.  

За све кориснике издања Клет, Нови Логос и Фреска припремљени су акредитовани 

програм онлајн стручних скупова. Посебна пажња посвећена је темама које нам задају 

потешкоће у свакодневном раду. Скупови нуде свим наставницима и учитељима корисна 

предавања о иновативним методама, ефикаснијој организацији, успостављању здраве 

атмосфере у учионици, превазилажењу неспоразума у комуникацији са ученицима и колегама, 

вршњачком насиљу и још много тога. 

 

У септембру 2023. године  Завод за унапређивање образовања и васпитања је 

организовао „Програм обуке наставника разредне наставе за предмет Дигитални свет 1“, 

„Програм обуке наставника разредне наставе за предмет Дигитални свет 2“ и „Програм обуке 

наставника разредне наставе за предмет дигитални свет 3“ коју су завршили сви учитељи који 

реализују наставу у првом,другом и трећем разреду. Ову обуку је одобрило Министарство 

просвете, науке и технолошког развоја и била је обавезна за све учитеље који реализују 

наставу у првом и другом разреду.  

Од прошле школске године Министарство просвете, науке и технолошког развоја 

отворило је националну платформу за превенцију насиља у школама. На платформи је била 

отворена могућност завршавања едукација. У оквиру едукације биле су организоване онлајн 

обуке за наставнике, родитеље и ученике.  

Циљ онлајн обука на платформи Чувам те, јесте да ученицима, родитељима и 

запосленима на једноставан и поуздан начин омогући да стекну најважнија знања и 

компетенције из области превенције вршњачког насиља. Обуке је осмислило Министарство 

просвете, науке и технолошког развоја и садрже проверена знања и вештине које ће подићи 

компетенције све три групе на ову тему. Платформа интегрише интерактивне провере знања, 

систем награђивања и обукама можете приступити у било које време и са било ког уређаја. 

 

За запослене у образовању доступно је седам обука: 

1."Обука за запослене - породично насиље" –на овој обуци стекли су 

знања и вештине које ће им помоћи да препознају знаке породичног насиља, али и 

да помогну ученику који трпи исто. 

2. "Стратегије у раду са ученицима који показују проблеме у понашању" - на овој 

обуци стекли су знања и вештине које ће им помоћи да савладају стратегије у раду са 

ученицима који показују проблеме у понашању. 

3. „Обука за запослене у предшколским установама - Стварање сигурне и 

подстицајне средине за развој и учење у вртићу“ - На овој обуци упознаћете се са 

тим како можете да створите сигурну и подстицајну средину за развој и учење у 

вртићу. 

4. „Заштита деце са сметњама у развоју у случајевима занемаривања и 

дискриминације, злостављања и насиља“ - На овој обуци стећи ћете знања и 

вештине које ће вам помоћи да препознате знаке занемаривања, дискриминације, 

злостављања или насиља над децом са сметњама у развоју, али и да им помогнете да се 

заштите. 

https://cuvamte.thecampster.com/course/view?id=12386
https://cuvamte.thecampster.com/course/view?id=12386
https://cuvamte.thecampster.com/course/view?id=12370
https://eur03.safelinks.protection.outlook.com/?url=https%3A%2F%2Fcuvamte.thecampster.com%2Fcourse%2Fview%3Fid%3D12548&data=04%7C01%7Cnevena.galonja%40ite.gov.rs%7Cb48db21a1d674dab87d108d9b5a0c937%7Ce9869d9e5f16415689b0d51630ff7000%7C1%7C0%7C637740524443865577%7CUnknown%7CTWFpbGZsb3d8eyJWIjoiMC4wLjAwMDAiLCJQIjoiV2luMzIiLCJBTiI6Ik1haWwiLCJXVCI6Mn0%3D%7C3000&sdata=qin4Jq1S9ge70gWwjefncBRwHpsRPemhmUQ0PFHIQuc%3D&reserved=0
https://eur03.safelinks.protection.outlook.com/?url=https%3A%2F%2Fcuvamte.thecampster.com%2Fcourse%2Fview%3Fid%3D12548&data=04%7C01%7Cnevena.galonja%40ite.gov.rs%7Cb48db21a1d674dab87d108d9b5a0c937%7Ce9869d9e5f16415689b0d51630ff7000%7C1%7C0%7C637740524443865577%7CUnknown%7CTWFpbGZsb3d8eyJWIjoiMC4wLjAwMDAiLCJQIjoiV2luMzIiLCJBTiI6Ik1haWwiLCJXVCI6Mn0%3D%7C3000&sdata=qin4Jq1S9ge70gWwjefncBRwHpsRPemhmUQ0PFHIQuc%3D&reserved=0
https://cuvamte.thecampster.com/login
https://cuvamte.thecampster.com/login


5. „Улога установа образовања и васпитања у борби против трговине људима“ - 

На овој обуци упознаћете се са улогом образовног система у заштити и превенцији 

трговине људима, пре свега деце, односно ученика. Сазнаћете више о Листи 

индикатора за прелиминарну идентификацију ученика који су потенцијалне жртве 

трговине људима 

6. „Безбедно коришћење дигиталне технологије - превенција дигиталног насиља“ - 

На овој обуци сазнаћете како јачати дигиталне компетенције ученика, затим и развијати 

дигиталну писменост, односно оспособити ученике да на адекватан начин реагују 

уколико дође до дигиталног насиља. 

7. „Сарадња полиције и установа образовања и васпитања у превенцији ризичног 

понашања деце и младих“ - На овој обуци сазнаћете које безбедносне активности 

спроводи Министарство унутрашњих послова са циљем да пружи максимални степен 

заштите образовно-васпитним установама. 

У току ове школске године запослени су се стручно усавршавали и унутар установе 

извођењем угледних часова, организацојом тематских наставних дана, активности са 

дискусијом и анализом (извођење угледних часова, присуствовање са дискусијом), 

остваривањем пројеката образовно-васпитног карактера у установи (организовањем трибина и 

изложби радова у школи, организовањем одласка ученика на изложбе и позоришне представе), 

радом са студентима, маркетингом школе (администрацијом сајта).Почетком прошле школске 

године ускладили смо Правилник о сталном стручном усавршавању унутар установе у нашој 

школи са важећим законима. 

 

 

    2. ОРГАНИЗАЦИЈА РАДА ШКОЛЕ 

 

На почетку наставне и школске године директор школе је поставио организациону 

структуру потребну за нормално функционисање наставе. Донешени су календар рада, 

задужење у оквиру 40. часовне радне недеље, подела предмета и разреда на наставнике, 

ученичке слободне активности (оквир), планови и програми стручних органа, као и сва 

задужења наставника и стручних сарадника за школску 2023/24. годину.  

Руководећа функција директора огледала се кроз: праћење Закона, Прописа и 

Правилника за рад у  школи, унапређење  и подстицање сарадње међуљудских односа код 

запослених у циљу унапређивања рада, припремање, праћење, присуствовање седницама, 

комисијама, представљање наше школе у ужој и широј средини. Сви прописи су 

примењивани, а постојећи правилници и остала акта благовремено усклађивана са новим 

прописима. У школи се ради и инклузивно образовање уз коришћење расположивих људских, 

материјалних и финансијских ресурса за обезбеђивање подршке деци са посебним образовним 

потребама. И ове школске године ученици који раде по ИОП-у распоређени су у редовна 

одељења. Направљени су индивидуално образовни планови за њих уз мишљење Интерресорне 

комисије. Радно окружење је такво да се подстиче и прати развој и напредовање ученика наше 

школе. Директор школе обезбеђује поштовање и примену прописа, општих аката и 
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документације школе.       

   

 

2.1. Рад стручних органа 

 

  Директор је припремао и руководио радом на седницама Наставничког већа. Током 

првог полугодишта ове школске године одржано је укупно две седнице Наставничког већа. 

Ангажован је такође на припремању и руковођењу радом на седницама Педагошког 

колегијума као и на реализацији утврђеног плана рада Педагошког колегијума. Педагошки 

колегијум је у током првог полугодишта школске 2023/2024. години одржао укупно четири 

седнице и у потпуности је реализовао свој план и програм рада за прво полугодиште. На 

седницама  су разматране све теме од важности за живот и рад школе, посебно везано за 

унапређење наставе, квалитет и реализацију наставних планова и програма, израду и  

реализацију школских програма,постигнућа и успеха ученика, усвајање индивидуалних 

образовних планова итд.  

Поред рада ових, учествовао је и у раду стручних Актива: Актив за развој школског 

програма и Актив за развојно планирање као и у стручним тимовима: Тим за  самовредновање, 

Тим за заштиту ученика од насиља и Тим за вандредне ситуације.  

 

Рад Наставничког већа  

 

Током првог полугодишта школске 2023/24. године одржано је укупно три редовне 

седнице Наставничког већа.  

Наставничко веће је највећи стручни орган школе. Функционисало је као јединствено 

за целу школу, а на седницама су разматрана питања која су оперативно разрађена у Плану и 

програму рада који је саставни део Годишњег плана  рада школе.  

На првој седници Наставничког већа највише се посветило пажње припреми за почетак 

нове школске године, што обухвата организацију рада, припремљеност школских објеката, 

утврђивање распореда часова, школског календара, подела предмета, старешинство, 

задужења наставника, радно време библиотеке, подела уџбеника и прибора и слично. На овој 

седници утврђени су и верификоивани планови рада Наставничког већа и Одељенских већа, 

утврђен је и усвојен распоред часова и радно време библиотеке за ову школску годину,  

анализирана је припремљеност школских објеката за нову школску годину и снабдевеност 

ученика уџбеницима и школским прибором. Такође на овој седници разматран је Годишњи 

план рада школе за школску 2023/24. годину.  

Донета је одлука о извођењу екскурзија за ученике седмог и осмог разреда, као и рекреативне 

наставе.  

Током првог полугодишта ове школске године, на осталим састанцима вршена је 

анализа остварених резултата (успех, дисциплина и дисциплинске мере, изостанци, 

реализација свих облика наставних активности – часови редовне наставе и других видова 

образовно – васпитног рада). Анализиран је успех ученика и понашање на првом томесечју и 

на крају првог полугодишта. Наставници су информисани о националној платформи „Чувам 

те“ за превенцију насиља у школама, где могу завршити обуке за наставнике на одређене теме. 

Извршена је анализа уписа ученика осмог разреда у средњу школу и постигнутих резултата на 



завршном испиту. Наставници су упознати са резултатима анкете о прилсгођавању ученика 

петог разреда на предметну наставу коју су спровели стручни сарадници. Током првог 

полугодишта школске 2022/23. године одржано је укупно три редовне седнице Наставничког 

већа.  

Изабрани су чланови Стручног Актива за Развој школског програма и одређени су 

стрчни ментори за приправнике – наставнике и учитеље. 

 

2.2. Рад органа управљања 

 

Школски одбор, као орган управљања радом установе, бавио се законом предвиђеним 

пословима из своје надлежности. 

На плану укључивања у рад  органа управљања школе, директор се ангажовао и 

конструктивно учествовао у раду Школског одбора на свим одржаним седницама 

 

У школској 2023/24. години Школски одбор је радио у следећем саставу:  

 Представници запослених: Јасмина Милутиновић, Весна Лазаревић и Оливера Митровић

 Представници родитеља: Славка Илић, Весна Перић и Слободан Кикановић  

 Представници локалне самоуправе: Предраг Димитрић и Александра Гајић. 

  

  Школски одбор је радио према усвојеном плану и програму и у складу са Пословником 

о раду, разматрајући питања и доносећи одлуке и закључке у складу са овлашћењима која му 

припадају по Закону о основама система образовања и васпитања, Закона о основном 

образовању и васпитању, Статуту школе и осталим законским и подзаконским актима.  

Током првог полугодишта у школској 2023/24. години одржано је три редовне седнице. 

Сви представници активно су учествовали уз раду и реализацији седница, што се може 

закључити из књиге записника, која се уредно евидентира и верификује.  

  На првој седници Школског одбора ове школске године која је одржана 11.09.2023. 

године разматран је и усвојен Годишњи план рада школе за школску 2023/24. годину, 

Годишњи извештај о раду и резултатима рада школе за школску 2022/23. годину, усвојен је 

Извештај о раду директора школе. Такође је разматран и усвојен Извештај о остваривању 

Развојног плана за школску 202/23. годину и Извештај о стручном усавршавању. Школски 

одбор је донео одлуку о именовању Стручног актива за развојно планирање, као и одлуку да 

представник Школског одбора у раду Тима за самовредновање рада школе буде Весна 

Лазаревић. На овој седници разматрана је и донета одлука о измени и допуни финансијског 

плана ОШ „Борвоје Ж. Милојевић“, као и разматрана и дата сагласност на нацрт Одлуке о 

измени и допуни Плана јавних набавки ОШ „Боривоје Ж. Милојевић“Крупањ. 

   

На другој седници Школског одбора која је одржана 01.11.2023. године чланови су 

донели одлуку о петој измени и допуни финансијског плана. Такође донета је одлука о петој 

измени и допуни Плана јавних набавки.  

   

На трећој седници Школског одбора одржаној 05.12.2022. године чланови су донели 

одлуку о шестој измени и допуни финансијског плана. Такође донета је одлука о шестој 



измени и допуни Плана јавних набавки. Разматран је и усвојен Анекс школског програма и 

Анекс Годишњег плана рада Основне школе „Боривоје Ж. Милојевић“ за ову школску годину.  

Чланови су разматрали и донели одлуку о попису имовине и обавеза као и одлуку о 

именовању комисије за попис са стањем на дан 31.12.2023. године.  

 На овој седници чланови су дали сагласност на План управљања ризицима од повреде родне 

равноправности. Дата је сагласност и усвојен је Правилник о архивирању.    

 

Рад  Школског одбора одликовала је  изузетна ефикасност и међусобно разумевање. За 

резултате које је школа постигла велике заслуге припадају управо овом органу. Школски 

одбор на својим седницама бавио се актуелним питањима из живота школе као и раније 

утврђеним питањима предвиђеним Годишњим планом рада. Извештавање директора о свом 

раду и о раду установе органу управљања је у складу са ЗОСОВ, на крају првог полугодишта 

школске 2023/24. Године. 

 

2.3. Рад Савета родитеља 

 

Од почетка школске 2023/24. године Савет родитеља је у током првог полугодишта ове 

школске године одржао две седнице.   

 

На првом састанку Савета родитеља конституисан је Савет родитеља и изабран је 

председник. Ове школске године председник је Марија Ђорђевић. Усвојен је и план рада 

Савета родитеља. Разматран је Годишњи план рада школе за школску 2023/24. Годину. На 

првом састанку Савета родитеља је разматран Извештај о раду и резултатима рада школе за 

прошлу школску годину, Извештај о раду директора за прошлу школску годину као и 

Извештај о обављеном самовредновању за прошлу школску годину. Такође, изабран је 

представник Савета родитеља за Општински савет родитеља а то је Душица Благојевић, 

заменик за Општински Савет родитеља је Александар Миловановић, као и представник 

родитеља за Тим за самовредновање (Наташа Николић) и Актива за развојно планирање (Мара 

Арсеновић). На првом састанку донета је одлука о извођењу екскурзије за ученике седмог и 

осмог разреда и изабрана је комисија за организацију екскурзије ученика. Комисија за 

осигурање ученика је формирана и разматрала је све понуде за осигурањ ученика. Родитељи 

су једногласно изабрали Дунав осигурање.  

 

На другом састанку Савета родитеља презентован је и разматран Извештај о успеху и 

понашању ученика на крају првог класификационог периода, као и Извештај о остваривању 

Развојног плана на годишњем нивоу и Извештај о реализацији ученичких екскурзија. Такође 

на овом састанку, анализиран је рад ученичке кухиње и организација исхране ученика као и 

културна и јавна делатност школе.  

 

 

2.4. Рад Ученичког парламента 

 



   Ученички Парламент формиран је током септембра 2023. године и чине га по 

два представника ученика свих одељења седмог и осмог разреда. Укупан број ученика, 

чланова парламента је 24.  

 

Ученички парламент је на првој конститутивној седници усвојио годишњи план рада, 

све планиране активности за ову школску годину су реализоване. Изабран је председник, 

заменик и записничар Ученичког парламента као и чланови Ученичког парламента за рад у 

Сручним Активима, Тимовима и Школском одбору школе. Разматран је Извештај о раду и 

резултатима рада школе за претходну школску годину и разговарано је о припремема за 

Дечију недељу. 

Обележен је Светски дан детета и Дан толеранције, организовањем радионица које 

промовишу теме ненасилна комуникација, права детета и  правила лепог понашања.  

Ове године у децембру реализована је радионица прављења новогодишњег накита и 

природних сапуна са ученицима који су укључени у активност Наука је забавна у оквиру 

пројекта Обогаћен једносменски рад. Заједно са учитељима, наставницима и стручним 

сарадницима реализована је хуманитарна акција на Новогодишњем базару – продаја 

направљених производа.  

Ученички парламент одржао је две редовне седнице у току првог полугодишта ове 

школске године и две ванредне.  

 

У оквиру Дечије недеље која се традиционално обележава током прве недеље октобра, 

ове школске године под слоганом „Велико срце деце Србије“ , Ученички парламент ОШ 

„Боривоје Ж. Милојевић“, 06.10.2023. године у спортској сали ОШ „Боривоје Ж. Милојевић 

организовао је у сарадњи са стручним сарадницима и наставницима хуманитарне утакмице. 

Сав новац који је прикупљен подељен је разредним старешинама, који ће уплатити новац као 

помоћ деци за екскурзију. 

У оквиру пројекта „Реконструкција спортске сале у Крупњу“ који финансира Европска 

унија, преко програма EU PRO plus, свим ученицима који су играли утакмице и који су 

учествовали у организацији додељени су пригодни поклони, медаље, ранчеви и мајице. 

Захаљујемо се свима који су подржали нашу хуманитарну акцију. Захваљујемо се 

наставницима физичког васпитања наше школе за помоћ у суђењу на утакмицама, као и 

Спортском савезу општине Крупањ. 

Посебну захвалност: Кафић "Корзо", Ресторан "Пегаз", Ресторан "Класа", Мењачница 

"Пурко", ЕПС, Телевизија Крупањ. 

Овим гестом, деца Рађевине су доказала да слоган овогодишње Дечије недеље 

оправдано носи назив " ВЕЛИКО СРЦЕ ДЕЦЕ СРБИЈЕ". 

 

Током децембра чланови парламента су организовали предавање за ученике седмог 

разреда на тему – Психоактивне супстанце, Енергетска пића, Алкохол, Дрога. Групним радом 

су припремили сав материјал потребан за предавање и заједно изабрани чланови припремили 

су се за презентовање.  

 

  И ове школске године подржавамо акцију “Чеп за хендикеп”. У нашој школи се 

прикупљају пластични чепови који се даље шаљу Удружењу “Чеп за хендикеп” у циљу 



пружања помоћи особама са инвалидитетом. Значај ове хуманитарне акције огледа се у 

развијању еколошке свести код деце, како би од малих ногу стекли навику да сваки отпад 

може да се рециклира и касније обради и поново изради нов производ. Овом акцијом такође 

развија се хуманост код ученика јер се упознају са проблемима и потребама особа са 

инвалидитетом као и значај сакупљања пластичног отпада кроз креативност и уметност за 

рециклажу и њен даљи процес.  

Наставници који подржавају рад Ученичког парламента су: Марија Цветиновић, Дарко 

Тадић, Јована Зељић – стручни сарадник, Слађана Тешић – стручни сарадник који су пружили 

значајну помоћ ученицима у раду.   

Директор школе пружа помоћ и подршку раду Ученичког парламента и реализацији 

свих активности и покретање акција које имају за циљ промовисање здравих стилова живота.  

 

 

3. КОРИШЋЕЊЕ ФИНАНСИЈСКИХ СРЕДСТАВА 

 

Сва финансијска средства коришћена су наменски, по утврђеном финансијском плану. 

Намена је побољшање услова рада, а самим тим и побољшање позитивне атмосфере у школи и  

запослених и ученика. 

 

Значајна средства су потребна за финансирање редовних трошкова за потребе наставе и 

она су уредно обезбеђивана у сарадњи са локалном самоуправом. 

 

       Сарадња са рачуноводством се састојала у скоро свакодневном увиду у стање на 

рачунима и наменском распоређивању средстава којима школа располаже. 

      Диретор је радио на изради ЦЕНУС-а, изради финансијског плана, изради извештаја о 

завршном рачуну, као и текућим питањима током целе године. 

 

     Обезбеђено је редовно текуће и инвестиционо одржавање неопходно за несметано одвијање 

живота и рада у школи. 

У току припреме за нову школску годину и током првог полугодишта школске 2023/24. 

године урађено је следеће: 

Циљеви и задаци образовно-васпитног рада школе за школску 2023/24. годину 

утврђени су и оперативно разрађени Годишњим планом рада школе. 

 

Благовремено су извршене све организационе припреме за почетак школске 2023/24. 

године, израда Годишњег плана рада школе и све остале радње које је било неопходно извести 

како би се школска година одвијала без икаквих проблема уз поштовање свих прописаних 

епидемиолошких мера.  

Школска 2023/24. година почела је на време 01.09.2023. године. Годишњи план рада 

школе као и Извештај о раду и резултатима школе у предходној школској години усвојени су 

на седници Школског одбора 11.09.2023. године.  

 

Образовно-васпитни рад реализовало је 91 наставника и то: у разредној настави 30 

наставника, у предметној настави 60 наставника и један учитељ у продуженом боравку. 



 

  Ове школске године ученици и наставници ИО Костајник на њихово велико 

задовољство коначно су се вратили у обновљену школу у Костајнику. Такође, поред 

изванредних учионица са новим намештајем посебно сам поносан на то да је први пут урађено 

парно грејање на пелет и да 15 пећи из те школе одлази у историју.  

Општина је обезбедила и потпуно нов намештај (клупе, столице, катедре и табле), 

такође, су урађени и квалитетни земљани радови (срушена зграда станова која је угрожавала 

безбедност ученика, нове електричне инсталације и громобрани). Наравно, након тога остаје 

још доста да се уради али је било сасвим довољно за почетак школске године. 

Такође, на самом почетку наставне године, велики послови су урађени и у издвојеном 

одељењу Церова, нов мокри чвор, спуштени плафони и ламинат у учионицама. На велико 

задовољство ученика и родитеља урађено је потпуно ново централно грејање.  

  Доста је урађено на санацији зидова наставничке канцеларије информатичког кабинета 

и неколико учионица у издвојеном одељењу у Красави.  

  

  Тендери и набавка огрева (дрво и угаљ)  за грејну сезону су завршени на време и 

квалитетан огрев је испоручен школи па је дограђено централно грејање у Спортској хали и 

нове пећи у школској котларници омогућили су одлично грејање током првог полугодишта.  

Учнички превоз и кухиња су такође савршено функционисали у првом полугодишту а 

настава је обављана без икаквих прекида ометања. Директор школе успео је све то да 

организује иако је добар део (два и по месеца), био у карантину због вируса. Захваљујући 

доброј организацији, помоћницима директора у првом плану, стручним сарадницима и 

наставицима као и помоћним радницима који су складно обавили све послове, рад директора 

на даљину био потпуно ефикасан.  

Екскурзије седмог и осмог разреда су организовани без грешке., као и тендер за 

извођење рекреативне наставе за 2024. Годину. У току овог полугодишта смо добили и новог 

секретара школе која је у сарадњи са шегом рачуноводства одрадила изванредан посао.  

  

Огрев је обезбеђен на време а грејна сезона тече успешно уз неке додатне тешкоће. У 

ИО Дворска донацијом према Општини асфалтиран је спортски терен и прилаз до школе а за 

школу од животног значаја изградња саобраћајнице до школе која је била у јако лошем стању.   

 

Министарство просвете, науке и технолошког развоја почело је од школске 2019/2020. 

године реализацију пилот пројекта „Обогаћени једносменски рад“. Од другог полугодишта 

школске 2020/2021. године и у нашој школи почела  је реализација овог пројекта. У пројекат 

су укључени ученици од првог до осмог разреда у Матичној школи. Овај пројекат ученицима 

омогућава да на занимљив начин савладају одређене вештине, добију подршку у учењу и 

развијају своје таленте у активности које се реализују а које су у складу са њиховим 

интересовањима. Ове школске године наша школа наставља учешће у пројекту ,,Обогаћени 

једносменски рад“ у оквиру којег се реализују активности након редовне наставе по утврђеном 

распореду активности током недеље.  

 



Набавка уџбеника је завршена на време, тако да су сви ученици снабдевени 

неопходним уџбеницима. Средствима Министарства просвете, науке и технолошког развоја, 

ове школске године обезбеђени су бесплатни школски уџбеници за децу која раде по 

индивидуалном образовном плану, децу чије породице примају социјалну помоћ, као и треће 

дете у породици уколико су старија браћа и сестре у систему школовања.Такође, сви ученици 

првог разреда добили су бесплатно уџбенике за први разред, након рефундације новца од 

стране Општине Крупањ.  

 

У сарадњи са Општином Крупањ, Општином Лозница и Министарством просвете, 

науке и технолошког развоја и ове школске године у нашој школи је  радило издвојено 

одељење Музичке школе из Лознице,чију наставу похађа преко 100 ученика.  

 

Током првог полугодишта ове школске године у Матичној школи je радила школска 

кухиња, као  и у издвојеним одељењима. 

 

Превоз ученика обавља предузеће „Банбус“.  

 

 

4. САРАДЊА СА ИНСТИТУЦИЈАМА И ОРГАНИЗАЦИЈАМА 

 

 

  Школа је веома отворена за партнерство са различитим институцијама и 

организацијама. Сарадња директора школе са Школском управом у Ваљеву  је била успешна и 

садржајна. Успешна сарадња била је и са локалном самоуправом. Сарадња са Здравственим 

центром и Центром за социјални рад је квалитетна, као и професионална подршка и сарадња 

са директорима школе у Белој Цркви и Средње школе у Крупњу. Посебно бих истакао добру 

сарадњу са Црвеним крстом Крупањ, где приликом организовања различитих активности за 

ученике помажемо деци која су слабијег материјалног статуса.  

 

  Током првог полугодишта ове школске године директор је редовно присуствовао 

састанцима које је сазивала начелница Школске управе др Зорица Јоцић.  

 

  У току првог полугодишта школске 2023/24. године имали смо један преглед 

Санитарне инспекције. Сваки пут смо поступили по наложеним мерама, а о томе се 

првенствено старао директор школе.  

 

  Сарадња са локалном самоуправом је била добра. Постоји обострано разумевање и 

уважавање, што даје солидне резултате. Општина све своје обавезе измирује благовремено. 

Локална самоуправа пружа изузетну подршку у организацији свих активности изведених у 

току ове школске године.  

 

У Крупњу,                                                                                            Директор школе 

 

Јануар, 2024. године                                                                          Драган Благојевић 



 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 


